
Interpelácia č. 14/2017   
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
Mgr. Begala: 
Interpelácia týkajúca sa zmeny vývozu komunálneho odpadu z MČ na Paričove. Dostali sme 
leták, aby sme nevykladali nádoby večer pred obytné domy, ale o 8.00 h cca. No, kto to 
urobil, urobil, kto neurobil, neurobil, ale nesmerovalo to k tomu, aby naši spoluobčania 
nechodili po kontajneroch, mali sme to tak chápať, pretože uvediem reálnu situáciu. Auto 
zberné prišlo o 13.30 h poobede, čiže mali dobrú viditeľnosť naši spoluobčania, ktorí 
kontajneristi išli po tovare mali dobrú viditeľnosť. Či zotrváme pri tom, či bola nejaká 
technická chyba auta alebo neviem ako, lebo tak, či tak sme ten problém nevyriešili, alebo 
neviem, čo sa stalo.  
 
PhDr. Čižmár: 
To, čo bolo povedané v úvode je pravdou. Ten čas sa posunul na ranné hodiny aj kvôli tomu, 
aby ľudia mohli vysunúť svoje kuka nádoby v ranných hodinách. Čo sa týka časového 
harmonogramu, Technické služby majú zabezpečiť vývoz TKO z domov a domácnosti 
v dopoludňajšom čase, čiže v tomto prípade pravdepodobne išlo len o technický problém. 
Zatiaľ, čo máme referencie z iných domových časti, ten vývoz prebieha tak, ako je 
deklarovaný na základe uvedenej zmeny, to znamená po 8.00 h sú Technické služby 
v príslušnej časti mesta a ten zber vykonávajú tak, aby v časovom horizonte, to znamená, aby 
stihli tento odpad vyviezť na zberné miesto, mimo mesta. Ale, je to zmena, zmena je pre 
obyvateľov, vyhodnotíme si to po nejakom čase. Je pravdou, že ľudia si musia na to zvyknúť, 
pretože máme aj referencie ľudí, ktorí boli zvyknutí na to, že si už večer vyložia túto smetnú 
nádobu, aby už ráno sa nemuseli venovať takejto činnosti. Myslím si, že pokiaľ sa to osvedčí, 
tak sa k tomu pridajú am blok všetci. Ak nie, ak budú neustále voči tomu výhrady, nemáme 
problém riešiť rozdielne čas v jednotlivých častiach mesta.  To znamená, ak na Paričove bude 
vládnuť všeobecná nespokojnosť, tak možno zachováme pôvodný režim vývozu. 
 
Mgr. Begala: 
Teraz konkrétne to asi nebolo nejak dobre, pretože tie nájazdy boli stále a s dobrou 
viditeľnosťou. V noci predsa len je to trošku väčší problém, ale dobre, uvidíme, čas ukáže.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 27.2.2017 
 
 
 
 
 


